
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

            

 

                                                                    ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 14/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Καταρρέει το μνημείο των Στροφάδων, στη Ζάκυνθο»  
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 

Σε ένα σημείο από το οποίο, καθημερινά, διέρχονται δεκάδες συμπολίτες μας βρίσκεται 
το μετόχι της Μονής Στροφάδων, στον Καλητέρο (1559), το οποίο, μάλιστα, στην 
μακραίωνη ιστορία του, είχε χρειαστεί να «φιλοξενήσει» και το Σεπτό Λείψανο του 
Αγίου Διονυσίου, υπό το φόβο της βεβήλωσής του, κατά τις πολιορκίες των Τούρκων, 
στα Στροφάδια. Εδώ όμως και πολλά χρόνια, το μοναδικό αυτό μνημείο έχει 
εγκαταλειφθεί και ο κίνδυνος να καταρρεύσει ό,τι έχει απομείνει, είναι κάτι παραπάνω 
από ορατός. Σήμερα, έχουν απομείνει μόνον οι εξωτερικοί του τοίχοι, σε τμήμα των 
οποίων έχει γίνει μια υποτυπώδης παρέμβαση με συρματόπλεγμα. Πριν σχεδόν ένα 
χρόνο, είχαν γίνει προσπάθειες της Ιεράς Μητρόπολης Ζακύνθου για την 
αποκατάσταση του μνημείου. Δυστυχώς, όμως δεν καρποφόρησαν. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να συνδράμετε στην αποτροπή της προοπτικής κατάρρευσης του 
ανωτέρου μνημείου, φροντίζοντας να ενταχθούν οι σχετικές εργασίες σε πρόγραμμα 
χρηματοδότησης και κατόπιν της εξασφάλισης των σχετικών πόρων να διεξαχθούν οι 
αναγκαίες εργασίες αναδόμησής του, το συντομότερο δυνατόν, καθώς, το εν λόγω 
αποτελεί σημαντικό μοναστηριακό μνημείο και πνευματικό κέντρο της Ορθοδοξίας; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 
https://ermisnews.gr/katarreei-ena-afthentiko-mnimeio-tis-istorikis-mas-mnimis-photos/  
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